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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 2/2018      § 14-28 
 

Tid: Tisdagen den 21 februari 2018 kl. 17.30 – 17.49 

Plats: Stockholms stadshus, Virvelvinden. 

 

Justerat : 2018-02-23 
 

 

Alexander Lindholm Bo Sundin 

    

     

Erik Odenlid 

Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Alexander Lindholm (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Anders Lindell (MP) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V) 

Sophia Granswed Baat (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Ersättare: 
Zekiye Güler Thompson (S) Tjänstgörande ersättare 

Ingela Edlund (S)  Tjänstgörande ersättare 

Daniel Gustafsson (MP) 

Andrea Irving (MP) 

Birgitta Persson (M)  Tjänstgörande ersättare för (KD) 

Olof Peterson (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Fredrik Månsson(SACO) 

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Anders Berlin enhetschef, Jan Grönqvist 

samordnare, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart Öström administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Joseph Zamani (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Mikael Valier (KD) 

Johan Kovaniemi (S) 

Andreas Berglöf (M) 

Richard Bengtsson (L) 

Bwar Mert (V) 
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§ 23 

Reklam i idrottshallar Förslag till svar på skrivelse till 
idrottsnämnden 2017-12-19 från Daniele Fava (L). 
Dnr 02.06.01/2-2018 

 

BESLUT 
 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande godkänns som svar på skrivelsen. 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen har mottagit en skrivelse från Daniele Fava (L) angående Reklam i 

idrottshallar. Flera föreningar framför att hanteringen av reklam inför matcharrangemang är 

en tung hantering och efterfrågar någon form av permanent lösning för reklamexponering. 

Respektive förening äger reklamrätten till sin egen evenemangstid och på vissa anläggningar 

har föreningar själva investerat i digitala lösningar.  

Digitala lösningar för reklambudskap finns idag på ett fåtal anläggningar i staden. Att 

reservera en yta för reklamaffischer som är enkla att sätta upp eller plocka ner bedömer 

förvaltningen inte som ett problem. 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

Särskilt uttalande 
 

Daniele Fava (L) lämnar särskilt uttalande enligt följande: Flera föreningar framför att 

hanteringen av reklam inför matcharrangemang är en tung hantering och efterfrågar någon 

form av permanent lösning för reklamexponering. Som situationen ser ut idag måste de bära 

sargar med reklamskyltar in och ut i hallen, vilket är tungt, riskerar att förstöra golven samt 

tar onödigt mycket tid.  

 

Det är glädjande att förvaltningen ställer sig positiv till vårt förslag och föreslår att pröva att 

erbjuda föreningar permanenta ytor för uppsättning av reklambudskap under den egna 

evenemangstiden.  

 

 

 

I Tjänsten Erik Odenlid 

 Nämndsekreterare 


